
Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2017-10-09 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Kristina Andersson, Petra Edin, Sigrid Rejås 

 
Frånvarande: Lasse Carlsson, Gerd Höök, Gösta Tegner, Claes Victorin, Hanna Wallsten, Annette 
Bredenberg 
 
Formalia: Sven ordförande och Sigrid sekreterare. 

 

Föregående protokoll: Godkändes och lades till handlingarna. 
 

Övriga frågor: Gösta har framfört till NVBJ och bett att få längre tåguppehåll i Järle. 
 

Lekplatsen: Balkongen till Rutchkanan har sviktande golv och taket är poröst. Sköldpaddan har trasigt 
trä. Golvet på masten saknar en skruv. Gungbrädans handtag är löst. Dörren går inte att stänga till 
lekstugan (ev fukt under hösten). Golvplankor och där man kan få stickor bör åtgärdas snarast, men 
resterande kan åtgärdas till vårröjet. Vi frågar Jesper om han kan åtgärda det akuta. 
 
Hösten 
Musikpub: 28/10 med Hayes-Baghari Band. Sven, Thomas Ö och Claes anordnar. Sigrid och Kristina 
hjälper till. 

Jularrangemang: Petra ordnar Julgransplundring. 
Återbrukarmingel, vi hör med Birgitta. 

 
Cafeet: Annette kommer troligen inte att kunna förestå cafeet nästa sommar. Vi behöver fler som 
hjälper till på cafeet. 
 
Ekonomi: Budgeten för årets investeringar gicks igenom.  
 
Årsmöte: Vi behöver hitta en ersättare för Lasse som inte ställer upp för omval till årsmötet. Sven tar in 
menyer från Christinas Gästgifveri till nästa möte. 10 feb. Järlegården 
 
Rapporter: Röjardagen den 7 oktober gick smidigt med många hjälpsamma. Gott fika och trevlig 
samvaro. Det var mycket skräp runt vägarna. Järlegårdens kyl och frys töms och stängs av. Information 
ges till de som hyr den. Det behövs en ny Järlegårdsansvarig efter Lasse. Hemsidan kan Lasse 
fortsätta att administrera. Det finns intresse för nya anslutningar till Bredbandsnätet. Lasse undersöker 
vad som gäller. Medlemsantalet är nu uppe i 223. 
 
Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 20 november kl 19.00 i stationen. 
 
Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


